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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Panie Ministrze! 

Bardzo proszę o wyjaśnienie, dlaczego ekipa salowych szpitala tymczasowego na terenie Międzynarodo-

wych Targów Poznańskich wciąż nie uzyskała wypłaty przyznanego pracownikom niemedycznym dodatku 

covidowego w wysokości 5 tysięcy zł brutto. 

Sprawa ciągnie się już od ponad 3 miesięcy. Wypłata tego dodatku nie jest realizowana z powodu jednej 

dość banalnej przyczyny wynikającej być może z bałaganu. Otóż aby NFZ i dyrekcja szpitala mogły ten do-

datek wypłacić, potrzebne jest zaświadczenie czy informacja z ministerstwa o poziomie zabezpieczenia covi-

dowego, który obowiązywał w tym szpitalu tymczasowym na terenie targów poznańskich. Pracownicy mini-

sterstwa poinformowali ustnie, że był to taki sam stopień, jaki miała jednostka prowadząca szpital tymczaso-

wy, czyli Szpital Kliniczny Przemienienia Pańskiego Uniwersytetu Medycznego w Poznaniu, jednak od po-

nad 3 miesięcy z nieznanych przyczyn ministerstwo nie wysyła tego zaświadczenia w formie pisemnej do 

Poznania. 

Bardzo proszę Pana Ministra o wyjaśnienie tej sprawy, spowodowanie, by ta informacja została wysłana, 

a tym samym, aby dziesiątki salowych pracujących w szpitalu tymczasowym na terenie targów poznańskich 

otrzymały dodatek w wysokości 5 tysięcy zł. Sprawa jest tym bardziej pilna, że, jak słyszymy, administracja 

rządowa przymierza się w związku z czwartą falą do ponownego otwarcia tego szpitala tymczasowego. Tego 

typu traktowanie pracowników z całą pewnością nie zachęca ich do tego, aby ponownie podjęli pracę w tym 

szpitalu. 

Marcin Bosacki 
 


